
Praktiskt möte Malmgården 
den 3:dje maj 2018 

Vello ledde mötet. Det inleddes med en tyst stund, varefter Kent läste ingressen, därefter läste 
Joakim.O traditionerna och efter det följde en kort delningsrunda. Slutligen läste Pelle 
inledningstexten. Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor. 

1. Övriga frågor anmäls 
Följande övriga frågor anmäldes: 

a. Telefonjouren frågar om kontaktpersoner 

b. Lokalfrågor:  

- Information Larm  

- Nyckelinventering 

c. Rapport från gruppsamvetsmöte 

d. Information om malmgårdsgruppens konvent 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen till dagens möte fastställdes. 

3. Protokoll från föregående möte 
Protokoll från föregående möte delades ut och godkändes. Ingen anmärkning på numreringen i 
protokollet gjordes.  

4. Mötesrapportering 

Måndagar  
Stegmöte. Saknas mötesvärd på måndagar varför denna servicefunktion är vakant. Flera personer har 
uttryckt intresse, men ingenting bestämt. Mellan 5-10 besökare de senaste omgångarna. Vi pratade 
om steg 5 senast.  

Tisdagar  
Temamöte: Tacksamhet. Stefan och David. Fungerar galant. Som av sig själv.  

Onsdagar  
Talarmöte: Lifestory. Ruben, David (den yngre) och Anette, hjälps åt med talarbokning, kaffekokning 
sköter Pelle. Mötena fungerar förträffligt. 

Torsdagar  
Temamöte: Traditioner och koncept. Riitta och David. Ove dyker upp när han kan. 

Fredagar  
Temamöte: Andlig utveckling. Joakim.O och Joakim B. Varav den förre avvecklar och ersättare behövs.  

Lördagar 
Temamöte: AA’s historia. (kl 10.00) Läser boken För det vidare. Ingen öppnare närvarande. 

Stegmöte/Stora boken (kl 11:15). Pelle (2) gör service. Fina möten. Många deltagare. 

Temamöte: Dagliga reflektioner. (19:30) Funkar bra. 



Söndagar 
Boktalarmöte. Micke.S och Vello. Som vanligt. Deltagandet har ökat lite grann. 

5. Tjänare rapporterar och väljs 

a. GSR och vice GSR 
Vello redogjorde för senaste kretsmöte. Protokoll finns att läsa. 

Tjänare saknas i en mängd olika kommittéer, intresserade kan få information på AA:s hemsida.  

b. Kassör, vice kassör och ekonomifrågor  
Anette är kassör. Ungefär 8000 kronor kom in förra månaden, Ungefär 13 000  finns i kassan. Mail med 
exakta siffror skickas ut per mail.  
På förfrågan om proportioner mellan hattpengar via Swish och via Malmgårdsgruppens hatt svarade 
kassören att vi för närvarande får in ungefär 40/60 i Swish/kontanter. Swish ökar dessutom över tid.  

c. Sekreterare och vice sekreterare 
Micke S är på utbildning och vice sekreterare Joakim S har klivit in. 

d. Litteraturansvarig 
Ingen permanent litteraturansvarig är tillsatt. För närvarande sköter Micke S de rullande göromålen. 

e. Inköpsansvarig 
Inköpsansvarig Pelle (1) ej närvarande. 

f. Nykomlingsansvarig 
Stefan som är nykomlingsansvarig är bortrest. Påfyllning av välkomstkuvert fungerar väl. 

g. Web-ansvarig och vice web-ansvarig 
Joakim S ansvarig. Inget att rapportera. 

6. Femte traditionen 
Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30 

a. Namnförslag på tjänare i krets och region 
Anette anmäler intresse för vice sekreterare för krets 5.   

7. Övriga frågor 

a. Telefonjouren frågar om kontaktpersoner 
Yvonne kvarstår som kontaktperson och Joakim O anmäler sig som ny kontaktperson 

b. Lokalfrågor:  

- Information Larm  
Information om att vid utlösning av falsklarm skall vi ringa Anders som arbetar få Malmgården. Hans 
telefonnummer är: 073 159 50 64. Ring honom om larmet går. 

- Nyckelinventering 
Det behövs göras en inventering av nycklar. Det är nycklar på vift och det finns personer med nycklar 
som inte har öppnaransvar. På måndagar saknas nyckel helt.  

Har man inte öppnaransvar, eller någon särskild valid anledning, bör man heller inte ha nycklar.  

c. Rapport från gruppsamvetsmöte 
- Vello refererade vad som sades på gruppsamvetsmötet.  



- Beslut togs att lägga med Ett litet häfte med sinnesrobönen att ha med i 
nykomlingskuvertet.  

- Förslag att dela ut lillapocketboken till nykomlingar. Denna fråga läggs ut som övrig fråga 
på nästa möte. 

d. Information om malmgårdsgruppens konvent 
Konventgruppen har haft möte. Tema för årets konvent är ’För det vidare’. Dagsprogram och inbjudan 
klara. Dessa trycks för närvarande upp, lite pö om pö. 

8. Nästa praktiska möte 
Torsdagen den 7:de juni 

9. Mötets avslutande 
GSR Vello tackade de 10 närvarande personerna och mötet avslutades med sinnesrobönen. 
    

 

Vid protokollet / Joakim. S 

 

 

 


